
Protokół nr XLVII/2023 

z posiedzenia XLVII Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytego w dniu 30 października 2023 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

30 października 2023 roku, o godzinie 15:25 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno rozpoczęła się 

XLVII Sesja Rady Gminy Wapno. Przewodniczący Rady Gminy Wapno Radosław Piechowiak otworzył 

XLVII Sesję Rady Gminy Wapno. Lista obecnych Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Frekwencja 86,67%  

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski  

Sekretarz Gminy Wapno Marika Kosmowska 

Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka 

Zaproszeni goście. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad. 1. Przewodniczący Rady poinformował, że stwierdza kworum, Rada Gminy jest władna do 

podejmowania wiążących decyzji (nieobecni radni: Mariusz Łasut, Mikołaj Szumann).  

 

Ad. 2. W związku z przeprowadzonymi w dniu 17 września 2023 r. wyborami uzupełniającymi do Rady 

Gminy Wapno oraz obwieszczeniem Komisarza Wyborczego w Pile Przewodniczący Rady poinformował 

o wyborze Pana Jarosława Kolińskiego radnym w okręgu nr 7.  

Radny Jarosław Koliński złożył ślubowanie. 

 

Ad. 3. Przewodniczący Rady zaproponował zmianę w porządku obrad i z uwagi na brak uwag ze strony 

radnych odczytał porządek obrad z naniesionymi zmianami:  

1) Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2) Ślubowanie radnego. 

3) Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

4) Uwagi do protokołu z XLV Sesji Rady Gminy. 

5) Uwagi do protokołu z XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

6) Informacja o stanie bezrobocia w gminie, formy aktywizacji rynku pracy. 

7) Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej. 

8) Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych przez jednostki oświatowe za poprzedni rok szkolny, 

w tym o wynikach egzaminów. 

9) Informacja na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieży oraz gminnego festynu rodzinnego. 

10) Informacja na temat statystyk z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Wapno. 

11) Informacja o realizacji zobowiązań podatkowych ciążących na osobach fizycznych i prawnych (stan 

ściągalności podatków i opłat). 

12) Przyjęcie sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

13) Informacja Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy o oświadczeniach majątkowych złożonych za 2022 

rok. 

14) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok”. 

15) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyboru ławnika. 

16) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości do zasobów mienia gminnego. 

17) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności lokalu 
użytkowego nr 229 stanowiącej własność Gminy Wapno znajdującego się w budynku położonym 

w Wapnie przy ulicy Solnej 8/5A. 

18) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

nr 116 położonej w Srebrnej Górze w drodze przetargu nieograniczonego. 

19) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Wapno na lata 2023-2036. 

20) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2023 rok. 
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21) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych. 

22) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatków od nieruchomości. 

23) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

24) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji Gminy Wapno 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

25) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Gminnej Straży 

Energetycznej. 

26) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć dla nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, 

zatrudnionych w Przedszkolu Publicznym „Solna Kraina” w Wapnie, dla którego organem 
prowadzącym jest Gmina Wapno. 

27) Podjęcie uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia powiatowi 
wągrowieckiemu pomocy finansowej. 

28) Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej sesji, 

o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

29) Wolne wnioski i informacje. 

30) Zakończenie sesji.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia zaproponowanego porządku obrad.  

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych 

Za porządkiem obrad głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Protokół z imiennego głosowania nad zmienionym porządkiem obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 4. Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące protokołu z XLV Sesji 

Rady Gminy Wapno. Radni nie wnieśli uwag. Protokół z XLV Sesji Rady Gminy Wapno został przyjęty. 

 
Ad. 5. Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące protokołu z XLVI 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Wapno. Radni nie wnieśli uwag. Protokół z XLVI Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Wapno został przyjęty. 

 

Ad. 6. Na temat stanu bezrobocia w gminie Wapno oraz form aktywizacji rynku pracy głos zabrała  

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Pani Beata Korpowska, która udzieliła szczegółowej informacji na 

posiedzeniu komisji. Dyrektor PUP przedstawiła najistotniejsze dane odnośnie sytuacji na rynku pracy, 

w szczególności dotyczące mieszkańców gminy Wapno. Poinformowała o skali bezrobocia, zasiłkobiorcach, 

wskaźnikach dotyczących wykształcenia osób zarejestrowanych w PUP, formach aktywizacji zawodowej 

i pozyskanych środkach na ten cel. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacja zadań statutowych, od 1 stycznia do 30 września w 2023 roku Biblioteki 

Publicznej Gminy Wapno odczytała Dyrektor Pani Anna Dawidowicz-Kosmowska. Sprawozdanie zostało 

szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji i obejmowało informację na temat stanu kadry, stanu 

materiałów bibliotecznych, struktury czytelnictwa, ilości wypożyczeni, organizacji współpracy 

z jednostkami oświatowymi z terenu gminy, szkoleniach pracowników, organizacji warsztatów i spotkań 

autorskich oraz zrealizowanych projektów, grantów i dotacji.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 8. Informację o stanie realizacji zadań oświatowych przez jednostki oświatowe za poprzedni rok 

szkolny, w tym o wynikach egzaminu, jako pierwsza zaprezentowała Dyrektor Szkoły Podstawowej 

im. Adama Mickiewicza w Wapnie Pani Anna Wagner. Informacja została szczegółowo przedstawiona na 

posiedzeniu komisji. Dyrektor SP w Wapnie przedstawiła dane liczbowe sprawozdania dotyczące uczniów 

i kadry nauczycielskiej. Omówiła wyniki klasyfikacji końcowej uczniów, frekwencję, wyniki egzaminu 

ósmoklasisty. Następnie wymieniła osiągnięcia uczniów w licznych konkursach. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu p.o. Dyrektor Przedszkola Publicznego „Solna 

Kraina” w Wapnie Panią Katarzynę Jurczyk-Białecką. Sprawozdanie zostało omówione na posiedzeniu 

komisji. Dyrektor przedszkola przedstawiła dane liczbowe sprawozdania dotyczące dzieci i kadry 

nauczycielskiej. Poinformowała o wynikach przeprowadzonych obserwacji pedagogicznych i diagnozy 

gotowości szkolnej. W okresie ubiegłego roku szkolnego w przedszkolu odbyło się wiele uroczystości, w tym 

nadanie przedszkolu imienia. Pani Dyrektor podziękowała za współpracę i zaangażowanie działającej 

w przedszkolu radzie rodziców. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 9. Informacje na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieży oraz Gminnego Festynu Rodzinnego 

jako pierwszy przedstawił Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek 

Baczyński, który poinformował, że na posiedzenie komisji wpłynęły 3 informacje. Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej nie organizował bezpłatnych półkolonii dla dzieci najuboższych oraz nie dofinansowywał 

wyżywienia w tym zakresie. Natomiast Klub Sportowy Unia Wapno zorganizował 4 obozy sportowe 

i prowadził stałe treningi. 

 Na temat półkolonii organizowanych przez szkołę głos zabrała Dyrektor Pani Anna Wagner, która 

poinformowała, że szkoła oprócz półkolonii letnich zorganizowała również 5-dniowe półkolonie zimowe. 

Dwutygodniowe półkolonie letnie odbyły się w lipcu dla 45 dzieci. Dopłata wyniosła 500,00 zł i obejmowała 

3 posiłki i liczne atrakcje, również po za terenem gminy. Kontrola Sanepidu w tym czasie nie wykazała 

żadnych nieprawidłowości. 

Na temat gminnego festynu rodzinnego głos zabrał Wójt Gminy Pan Maciej Kędzierski, który 

poinformował, że festyn miał charakter rodzinny, odbyły się liczne projekty kulturalne oraz, że liczy na 

zaangażowanie jednostek oświatowych w przyszłorocznym festynie. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 10. Informacja na temat statystyk z działalności jednostek przedstawił Przewodniczący Komisji 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński informując, że od początku roku do miesiąca 

września najwięcej akcji -14, przeprowadziła OSP Wapno należąca do Krajowego Systemu Ratowniczego. 

Tabela z wykazem akcji OSP stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 11. O przedstawienie informacji o realizacji zobowiązań podatkowych ciążących na osobach fizycznych 

i prawnych, stan ściągalności podatków i opłat Przewodniczący Rady poprosił Panią Monikę Dobroniecką 

Skarbnik Gminy Wapno, która poinformowała, że na dzień 30 czerwca 2023 roku łączna kwota zaległości 

wobec gminy Wapno wynosiła 1.995.853 zł 23 gr. Na tę kwotę składały się odsetki oraz należność główna, 

odsetki wynosiły 414.541,00 zł 81 gr, natomiast na należność główną składało się kilka znaczących pozycji, 

wobec których ściągalność jest ograniczona. Są to m.in.: fundusz alimentacyjny, podatek od nieruchomości 

od osób prawnych, czynsz za lokal użytkowy, kara za niewykonanie umowy. Na pozostałe należności jest 

prowadzona egzekucja. Kwota, na którą nie wszczęto na dzień 30 czerwca żadnych czynności egzekucyjnych 

wynosi 19.884 zł 47 gr.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 12. Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Przewodniczącego Komisji Pana Sławomira Wlizło. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 13. Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą radni składają do dnia 30 kwietnia 

każdego roku oświadczenie majątkowe wg stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego. Do złożenia 

oświadczeń majątkowych za rok 2022 zobowiązanych było 13 radnych. Przewodniczący Rady Gminy składa 

oświadczenie majątkowe Wojewodzie Wielkopolskiemu. W terminie oświadczenia majątkowego nie złożyło 

2 radnych. Dodatkowo jeden radny nie złożył go również w drugim terminie, co skutkowało wygaśnięciem 

mandatu radnego. Korektę oświadczeń majątkowych złożyło 8 radnych. Wszystkie uchybienia 
i nieprawidłowości zostały poprawione. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Następnie Wójt Gminy Wapno Pan Maciej Kędzierski poinformował, że do złożenia oświadczenia 

majątkowego z pracowników urzędu było zobligowanych 13 osób. Oświadczenia zostały złożone terminowo 

i nie budziły zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 14. Przewodniczący Rady poprosił Sekretarza Gminy Wapno Panią Marikę Kosmowską 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 

rok. Program stanowi załącznik do uchwały i został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 

rok. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Uchwała 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 15. Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącego zespołu do spraw opiniowania kandydatów na 

ławnika Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie protokołu z posiedzenia zespołu. Posiedzenie odbyło 

się 22 sierpnia 2023. Wpłynęła 1 kandydatura na ławnika Sądu Rejonowego w Wągrowcu. Wniosek spełnił 

wymogi formalne. Opinia Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu o kandydatce również była 

pozytywna. Zgodnie z wymogiem ustawowym radni dokonają wyboru ławnika w głosowaniu tajnym.  

 Przewodniczący Rady zarządził wybory do Komisji Skrutacyjnej i zaproponował następujących 

kandydatów: Radna Marita Białożyt, Radna Magdalena Skibińska oraz Radna Agnieszka Walczak. 

Kandydatki wyraziły zgodę. Następnie zarządził głosowanie imienne w sprawie składu Komisji 

Skrutacyjnej. Każdy z wywołanych radnych udzielił odpowiedzi ustnej. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za składem osobowym komisji skrutacyjnej głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty. 

Przewodniczący komisji objaśnił zasady głosowania i poprosił o przeprowadzenie wyboru 

przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej. Przewodnicząca Komisji została Radna Marita Białożyt, która 

rozdała radnym karty do głosowania. Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Rady ogłasza 10 min. (godz. 16:25) przerwę z uwagi na pracę Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady wznawia sesję. 

 

Przewodniczący Rady prosi Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu komisji. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Za wyborem kandydatki na ławnika 

zagłosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyboru ławnika przedstawił Przewodniczący 

zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników Pan Leszek Baczyński.  
Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławnika. Protokół 

z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 16. Przewodniczący Rady poprosił Podinspektor UG Wapno Panią Kingę Fortuniak o przedstawienie 

projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

do zasobów mienia gminnego. Podjęcie uchwały jest niezbędne w celu zrealizowania inwestycji polegającej 

na przebudowie ulicy Nowej w miejscowości Stołężyn. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości do zasobów mienia gminnego. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 17. Przewodniczący Rady poprosił Podinspektor UG Wapno Panią Kingę Fortuniak o przedstawienie 

projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności lokalu 

użytkowego numer 229 stanowiącego własność gminy Wapno znajdującego się w budynku położonym 

w Wapnie przy ulicy Solnej 8/5A.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

prawa własności lokalu użytkowego numer 229 stanowiącego własność gminy Wapno znajdującego się 
w budynku położonym w Wapnie przy ulicy Solnej 8/5A. Protokół z imiennego głosowania powyższej 

uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 18. Przewodniczący Rady poprosił Podinspektor UG Wapno Panią Kingę Fortuniak o przedstawienie 

projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

numer 116, położonej w Srebrnej Górze w drodze przetargu nieograniczonego. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej numer 116, położonej w Srebrnej Górze w drodze przetargu nieograniczonego. 

Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Uchwała 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 19. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Wapno na lata 2023-2036. W projekcie uchwały, który został omówiony na posiedzeniu 

komisji nastąpiła zmiana w załączniku nr 2 określającym wykaz przedsięwzięć w roku 2024, uwzględniono 

zwiększenie o kwotę 10 000 zł na zadanie termomodernizacja szkoły podstawowej w Wapnie. Po stronie 

rozchodowej została zwiększona kwota wykupu obligacji. Jest to wcześniejszy wykup w kwocie 238.000,00 

zł. Kwota dochodów została zwiększona o kwotę 364.602,29 zł, natomiast kwota wydatków została 

zwiększona o kwotę 264.602,29 zł. Deficyt został zmniejszony o wartość 100.000,00 zł i wynosi obecnie 

1.907.676,03 zł. Pozostała część uchwały jest niezmienna.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po zmianach pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Wapno na lata 2023-2036. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 20. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2023 

rok. W projekcie uchwały, który został omówiony na posiedzeniu komisji nastąpiła zmiana. Zmian jest 7 

i dotyczą: zwiększenia dochodu budżetu gminy Wapno na 2023 rok o kwotę 85.461,49 zł, zmniejszenia 

wydatków o kwotę 14.538,51 zł. Dodano załącznik nr 10, dodano załącznik nr 6, który zmienia załącznik 

nr 9 do uchwały w sprawie budżetu na 2023 rok. Zaplanowano kwotę 7.200,00 zł w związku z planowanym 

podpisaniem ugody na wypłatę odszkodowania za brak lokalu socjalnego. Zwiększono plan dotacji na 

realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej, jest to kwota 1.655,00 zł. Uzyskano 

odszkodowanie przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w kwocie 2.272,00 zł co zwiększa plan 
wydatków ośrodka na przeprowadzenie remontu budynku. Przesunięto 1.000,00 zł w celu zabezpieczenia 

środków na wkład własny niezbędny do otrzyma dotacji z Państwowej Straży Pożarnej na zabezpieczenie 

gotowości bojowej Ochotniczej Straży Pożarnej w Wapnie. Wprowadzono nowe zadanie dotyczące robót 
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budowlanych na łączniku między budynkami szkoły podstawowej oraz hali sportowej w Wapnie, na które 

w roku 2023 zabezpiecza się 23.000 zł. Następne przesunięcie w szkole dotyczy środków na dostosowanie 

planu do bieżących potrzeb tj. w kwocie 58.000,00 zł na wynagrodzenia nauczycieli, 100,00 zł na zapłatę 

podatku od nieruchomości oraz 200,00 zł na szkolenia. Ostatnia zmiana w uchwale dotyczy odszkodowania, 

które otrzymała, te środki zostają wprowadzone w planie wydatkowym szkoły na przeprowadzenie remontu. 

W pozostałej części uchwała jest niezmienna.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Radny A. Szymanik: Czy te 1.000,00 zł od straży pożarnej, to jest przesunięcie między działami, paragrafami, 

czy to jest zwiększenie dotacji? 

Skarbnik M. Dobroniecka: Tak naprawdę, to jest jedno i drugie, dlatego że zwiększa się plan dotacji dla OSP 

Wapno. Środki pochodzą z przesunięcia w planie w rozdziale 75412 z ekwiwalentu, który otrzymują strażacy 

za udział w akcjach. Z racji tego, że tych akcji, tak jak wcześniej wspominał Pan Radny Leszek Baczyński, 

było mniej w tym roku, niż w latach poprzednich. Dlatego też te środki tam są niewykorzystane i była 

możliwość dokonania takiego przesunięcia. 1.000,00 zł o które zawnioskowała OSP Wapno to środki 

związane z uzyskaniem dotacji przez OSP Wapno na zakup umundurowania dla tej straży. 1.000,00 zł jest 

potrzebny na wkład własny. 

Radny A. Szymanik: Jeszcze się dopytam o jedną sprawę, na komisji Pani nam przedstawiła, że zwiększa się 

dochody 51.645,00, a teraz mamy 85. Skąd ta różnica? 

Skarbnik M. Dobroniecka: Ta różnica wynika z tych zmian, o których mówiłam przed chwilą, czyli 

odszkodowanie otrzymane przez szkołę i GOPS. Otrzymaliśmy zwiększenie dotacji, został wprowadzony 

dochód w kwocie 23.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po zmianach pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu 

na 2023 rok. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 21. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 

transportowych. Projekt uchwały został przygotowany według stawek omówionych na posiedzeniu komisji, 

czyli zostały podwyższone o 14% w stosunku do roku poprzedniego. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie ustalenia stawek podatku od 

środków transportowych. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Ad. 22. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatków od 

nieruchomości. Projekt uchwały został przygotowany według stawek omówionych na posiedzeniu komisji, 

czyli zostały podwyższone o 14% w stosunku do roku poprzedniego. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie ustalenia stawek podatków od 

nieruchomości. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 23. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. Projekt uchwały został wysłany do opiniowania Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumenta. 

Organ ten nie zgłaszał uwag do projektu uchwały. Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi również nie zgłaszał 

uwag. Zmiana dotyczy zniwelowania ograniczenia w postaci procentowej wysokości dotacji jaką gmina 

mogła udzielić beneficjentom starającym się o dotację (wykreślenie w § 2 ust. 2 pkt. 1 i 2 uchwały). 

W związku z powyższym na kolejnej sesji będzie można podjąć uchwałę o udzieleniu dotacji bezpośrednio 

dla parafii. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po zmianach pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zasad i trybu 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 24. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji 

gminy Wapno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. W uchwale z dnia 21 kwietnia 

w sprawie emisji obligacji gminy Wapno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

wprowadzono zmianę w § 4 ust. 1 pkt. 10 i dotyczy wcześniejszego wykup obligacji, tj. w roku 2023. 

Pierwotnie był on zaplanowany na rok 2032.  
Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie emisji 

obligacji gminy Wapno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. Protokół z imiennego 

głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu. 

 

Ad. 25. Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pana 

Sławomira Wlizło o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie rozpatrzenia petycji 

o utworzenie Gminnej Straży Energetycznej. Petycja nie została uwzględniona. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie 

Gminnej Straży Energetycznej. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik 

nr 28 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Ad. 26. Przewodniczący Rady poprosił Panią Iwonę Rozmarynowską o przedstawienie projektu uchwały 

Rady Gminy Wapno w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze zatrudnionych w przedszkolu 

publicznym „Solna Kraina” w Wapnie, dla którego organem prowadzącym jest gmina Wapno.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi dzieci sześcioletnie 
i dzieci młodsze zatrudnionych w przedszkolu publicznym „Solna Kraina” w Wapnie, dla którego organem 

prowadzącym jest gmina Wapno. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik 

nr 30 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
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Ad. 27. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

powiatowi wągrowieckiemu pomocy finansowej. Uchwała została przygotowana z uwagi na złożenie 

rozliczenia przez powiat wągrowiecki, z którego wynikała kwota niewykorzystana przez powiat. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia 

powiatowi wągrowieckiemu pomocy finansowej. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały 

stanowi załącznik nr 32 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Ad. 28. Informacje o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej sesji oraz 

o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach przedstawił Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski. 

Szczegóły zawierają poszczególne informacje stanowiące załącznik nr 34 i załącznik nr 35 do protokołu. 

Działalność Wójta między sesjami obejmowała: 

- oddanie do użytku ulic Sportowej i Podgórnej, 

- zakończenie I etapu inwestycji w szkole podstawowej, 

- zakończenie inwestycji w Aleksandrowie i Graboszewie, 

- kontynuowanie inwestycji na oczyszczalni ścieków, 

- przygotowywanie dokumentacji w związku z dofinansowaniem z Polskiego Ładu, 

- udział w dożynkach, 

- inauguracja nowego roku szkolnego, 

- udział w świętowaniu dniu seniora, 

- realizacja wniosków z poprzedniej sesji. 

Wójt podziękował Pani Skarbnik, Pani Sekretarz i Panu Inspektorowi Maćkowiakowi za trud włożony 

w przygotowanie wniosków i dokumentacji dotyczącej środków pozyskanych na obecne i przyszłe 

inwestycje w gminie. 

Radny Dariusz Nitka zapytał o realizację wniosku o łatanie dróg gruntowych na terenie Sołectwa 

Rusiec. Wójt Gminy zapewnił, że środki na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie. Tłuczeń jest na bieżąco 

kupowany i rozwożony. Do rozdysponowania jest 500 ton materiału, więc w sołectwach, w których jest taka 

potrzeba, drogi będą połatane jeszcze w tym roku. 

Radny A. Szymanik poprosił o wyjaśnienie kwestii zakupu urządzeń bezpieczeństwa, o które 

wnioskował powiat wągrowiecki w miesiącu czerwcu. Skarbnik Gminy Pani M. Dobroniecka wyjaśniła, 

że gmina przekazała powiatowi 30.000,00 zł, z których zakupiono wspomniane urządzenia, natomiast środki 

niewykorzystane zostały gminie zwrócone i na poprzedniej sesji przesunięte na dofinansowanie 

przydomowych oczyszczalni ścieków.  

 

Ad. 29. Wolne wnioski i informacje: 

1. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wapnie Pani Anna Wagner zaprosiła radnych i mieszkańców na 

spotkanie z poetką pochodzącą z Wapna Panią Małgorzatą Osuch. Spotkanie odbędzie się w ramach 

XLVI Międzynarodowego Listopada Poetyckiego. Będzie to 8 listopada, w środę o godzinie 12:30 

w auli szkolnej. 

2. Pani Dyrektor poinformowała również, że 31 października nastąpi odbiór prac związanych z remontem 

dachu szkoły. 

Radni nie wnieśli więcej uwag. 

 

Ad. 30. Wobec wyczerpania porządku obrad XLVII Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący Rady 

dokonał jej zamknięcia.  

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 15:25.  

Zakończenie sesji o godz. 17:40.  

Protokołowała: Iwona Rozmarynowska  
Przewodniczący 

Rady Gminy Wapno 

/-/ Radosław Piechowiak 


